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N I E U W S B R I E F
STICHTING WIJKCOMITÉ VOGELWIJK

Via deze nieuwsbrief houdt het Wijkcomité Vogelwijk de

bewoners op de hoogte van belangrijk wijkgerelateerd nieuws,

leuke en interessante activiteiten in de wijk en andere

wetenswaardigheden. 
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Klik hier om je aan te melden voor

deze Nieuwsbrief.

We gebruiken je persoonsgegevens

uitsluitend voor de nieuwsbrieven

van het wijkcomité Vogelwijk en

Vogelwijk Energiezuinig.

Je kunt content voor de nieuwsbrief

aanleveren, maar beslissingen over

het plaatsen daarvan zijn

voorbehouden aan de redactie.

Maandag 17 april om 16:00 uur

Overhandiging petitie
"Red ons speelveld"
aan wethouder Ashley North en
aansluitend een protestactie van

kinderen uit de wijk.

Iedereen is welkom om hierbij aanwezig te
zijn.

Locatie: bij de ingang van het bouwterrein
(Leeuwerikstraat).

Werkzaamheden wijkvernieuwing Vogelwijk gestart

Aanleiding
Het zal u niet ontgaan zijn dat begin april het grasveld als bouwdepot in gebruik is genomen voor de vernieuwing
van de Vogelwijk. De bouwketen van aannemer De Vries Stolwijk staan inmiddels op het veld en de eerste
bouwmaterialen zijn opgeslagen. Voor de gehele duur van het project staat het gebruik van het veld als
bouwdepot ingepland.

https://mailchi.mp/71e2dffaff80/jaarvergadering-vogelwijk-afgelast-7299777?e=[UNIQID]
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De start van de werkzaamheden heeft bij veel wijkbewoners tot onvrede en verbazing geleid. In deze nieuwsbrief
geven wij (het wijkcomité) u onze inzichten over wat er is gebeurd en brengen we u op de hoogte over enkele
zaken waarvan wij weten dat die nog staan te gebeuren. Ook geven wij informatie over de rol en positie van het
wijkcomité hierin.

Wat is er de laatste weken gebeurd?
Eind maart heeft de gemeente huis-aan-huis een bewonersbrief
bezorgd over de start van de wijkvernieuwing. Wellicht was het
u niet opgevallen, maar deze bewonersbrief bevat naast veel
nuttige informatie over het project, ook de mededeling dat het
grasveld gebruikt zal worden als bouwterrein.
Als gevolg daarvan is in de dagen daarna veel losgekomen bij
een aantal wijkbewoners:

Tijdens de informatieavond van de gemeente op dinsdag 4 april is 'het veld' aan de orde gesteld en
hebben enkele bewoners hun zorgen en bezwaren kenbaar gemaakt.
Er zijn schriftelijke vragen gesteld en klachten gestuurd aan de gemeente.
Een aantal bewoners heeft een bezwaarschrift ingediend, er is een voorlopige voorziening bij de
rechtbank aangevraagd en is er een Woo-verzoek (Wet open overheid) ingediend (voorheen WOB-
verzoek) om de feiten te leren kennen en de gang van zaken transparant te maken.
Een handtekeningenactie is door bewoners opgestart.
Op vrijdag 7 april zijn acties van kinderen gestart tegen het gebruik van het veld voor dit doel.
Gemeenteraadsleden hebben schriftelijke vragen gesteld aan het college van B&W over de gang van
zaken.
Diverse media hebben aandacht besteed aan het onderwerp.

Naar aanleiding van de vragen heeft de gemeente op 6 april een update gegeven over het veld. Deze staat in de
‘Pylon app’ die voor het project gebruikt wordt. Voor zover wij als wijkcomité weten zijn berichten van individuele
bewoners door de gemeente snel beantwoord. De initiatiefnemers van de diverse acties en de gemeente hebben
contact met elkaar. De gemeente heeft hierbij ook een aantal suggesties ter compensatie van de overlast voor
de kinderen gedaan, zoals het organiseren van een evenement in de speeltuin en het organiseren van een
kinderspreekuur.

Het vervolg
De afgelopen periode is veel door diverse groepen in de wijk in gang gezet en ook de komende tijd staat er nog
veel te gebeuren:

De petitie "Red ons speelveld" van de bewoners is ondertekend door bijna 150 wijkbewoners. Maandag
17 april om 16.00 uur neemt wethouder Ashley North de petitie bij de ingang van het bouwterrein in
ontvangst.



De actievoerende kinderen zijn van plan door te gaan met hun acties. Komende maandag willen zij ook
graag met de wethouder spreken.
Het college van B&W zal de schriftelijke Vragen van de gemeenteraad beantwoorden. Wanneer dat zal
zijn is nu nog onbekend.
Ook zullen er nog reacties volgen op de ingediende bezwaarschriften, de gevraagde voorlopige
voorziening en het WOO-verzoek.
Tenslotte, donderdagavond 20 april komt de raadscommissie Leefbaarheid en Bereikbaarheid bijeen.
Elke belanghebbende heeft tijdens deze bijeenkomst de mogelijkheid zich als inspreker aan te melden
om de gemeenteraad te vertellen wat hij of zij van een plan vindt. Mocht u daar interesse in hebben dan
kunt u zich hier aanmelden: Inspreken bij raadscommissies - Gemeenteraad Leiden

Rol en positie van het wijkcomité
Er zijn aan ons door diverse bewoners vragen gesteld over onze rol als wijkcomité. Zeker ook omdat de
gemeente naar aanleiding van vragen over 'het veld' een aantal keer naar het wijkcomité heeft verwezen in haar
communicatie. Hierdoor is volgens ons de schijn gewekt dat we akkoord waren met de gang van zaken. Dit is
echter zeker niet het geval en dat willen we hierbij rechtzetten.

Het wijkcomité was al enige tijd op de hoogte van het plan. Op 30 december 2022 heeft de gemeente ons
geïnformeerd over het voornemen het veld voor het project te gebruiken. Medio januari hebben wij dit in het
wijkcomité besproken. Na dat overleg hebben wij per e-mail aan de gemeente benadrukt dat wij niet officieel
namens de wijk kunnen spreken, maar dat wij het plan ingrijpend vinden. Wij hebben aangegeven dat het ons
daarom noodzakelijk lijkt dat de gemeente zo snel mogelijk communiceert richting de wijk over het plan.
In de periode daarna hebben wij de gemeente hieraan nog herinnerd, maar wij hebben de taak van de gemeente
om de burger te informeren over hun plannen en werkzaamheden bij de gemeente gelaten, waar deze volgens
ons ook hoort. Het wijkcomité heeft geen varianten met de gemeente doorgenomen of voorkeuren voor de ene
of andere locatie uitgesproken.
De gemeente heeft ervoor gekozen de bewonersbrief van eind maart te gebruiken om de wijk te informeren over
het veld. Tijdens de bijeenkomst van 4 april zijn bewoners verder geïnformeerd door de gemeente en door de
aannemer.

Wij betreuren het dat de gemeente de informatie en toelichting over de keuze en overwogen alternatieve locaties
niet eerder met de wijk heeft gedeeld. Dit had mogelijk begrip kunnen kweken en veel onvrede kunnen
voorkomen bij bewoners.
Voor het wijkcomité is dit een belangrijke ervaring geweest en wij kijken ook terug op onze eigen rol. We hebben
hiervan geleerd dat we bij de gemeente nog meer moeten benadrukken dat ze alleen door vroegtijdige en open
communicatie meer draagvlak creëren voor de uitvoering van het project.

Het wijkcomité heeft eerder met de gemeente en de aannemer afgesproken om minimaal iedere acht weken om
tafel te zitten over het project. Hiermee willen wij als wijkcomité doorgaan, waarbij we de ervaringen van de
afgelopen weken meenemen.

Meer informatie

Deze nieuwsbrief van het wijkcomité is terug te lezen op de website van de Vogelwijk.

Ook is daar andere actuele informatie te vinden over de wijkvernieuwing, zoals de bewonersbrief van de
gemeente Leiden en het persbericht c.q. uitnodiging voor media voor de bijeenkomst van aanstaande maandag
17 april. Klik hier.
U kunt gebruikmaken van een gratis app van de gemeente Leiden om op de hoogte te blijven van recente
informatie over de werkzaamheden en de actuele planning. In de bewonersbrief van de gemeente staat hoe u
deze kunt downloaden.

Hebt u een vraag voor het wijkcomité, dan kunt u contact opnemen met Edward Iemenschot
(penningmeester@vogelwijk.nl), of Michelle Kruijshaar (secretaris@vogelwijk.nl)
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